

Guoqiang CHAI

Shanghai LiMing Intelligent Technology Co., Ltd.

CV E

Chai Guoqiang, born in 1963

- 1981-1985 study at faculty of computer science, Shanghai University of Industries;
- 1985-1989 assistant professor and youth league vice party secretary, faculty of computer science, Shanghai University of Industries;
- 1989-1990 further study at Japan Economy Union;
- 1990-2005 Goldman Sachs Investment Company Branch in Japan, participation in projects of global network storage establishing NY, LND, Tokyo global backup data centers, and investigation of Storage Network due diligence and its entering of stock market in USA. He was appointed as vice president of Goldman Sachs Investment Company Japan branch during this period'
- 2005-present, co-investment and establishment of Shangda Jichai Electronic Information Technology Co Ltd to development IPTV and Wifi products for hotels, which are widely applied in hotels of Homeinns, China Lodging Group, GreenTree Inn, Jinjiang Group, Donghu Group, and Henshan Group, totally 600,000 rooms. In 2016, he established Liming Intelligent Technology Co Ltd co-invested by himself and Homeinns, China Lodging Group, GreenTree Inn.

Guoqiang CHAI

Shanghai LiMing Intelligent Technology Co., Ltd.

CV CN

柴 国强（出身于 1963 年）

- 1981 年——1985 年 上海工业大学（现上海大学）计算机系学习
- 1985 年——1989 年 上海工业大学（现上海大学）计算机系助教兼团委副书记。
- 1989 年——1990 年 被上海工业大学（现上海大学）及市科委公派去日本经济联合团研修
- 1990 年——2005 年 经上海工业大学（现上海大学）和市人民政府同意，就职于美国高盛投资公司日本分公司（其中两年在美国纽约总公司任职），期间参与过高盛公司内部全球网络存储项目，建立起 NY、LND、Tokyo 全球互相备份的高保证、高性能的数据中心，同时还参与了美国 Storage Network 公司的尽职调查及投资，包括最后在美国上市的整个过程。期间曾任高盛投资公司日本分公司副总裁

2005 年——至今 应上海大学领导邀请，回国组建了上海上大吉柴电子信息技术有限公司，由上海大学、日本软银集团以及柴国强本人共同投资，是上海大学历史上唯一一家以现金出资的公司。公司与上大紧密合作，研发出了宾馆 IPTV 和宾馆 WiFi 产品，已在如家、华住、格林豪泰、锦江集团、东湖集团、衡山集团共 60 万间房间得以应用。2016 年，又与华住、如家、格林豪泰共同出资组建了上海立名智能科技有限公司，主要研发宾馆智能机器人项目。